
جهان  از  گناه  که  خدا  برۀ  است  «این  گفت،  آورده  بر 
برمی گیرد» (انجیل یوحنا فصل ۱ آیه ۲۹). عیسی مسیح 
مانند گوسفندی است که راه آشتی را برای عبدالرحمان 

هموار کرد. 
عدالت این است که ما به خاطر اشتباهاتمان مجازات 

شویم.ولی عیسی مسیح که کاملا بی گناه بود، داوطلب
شد تا مسئولیت اشتباهات ما را بپذیرد. هیچ کس او را 
مجبور نکرد. او از روی اختیار مرگ را برای خود پذیرفت تا 
پاسخگوی مطالبه عدالت شود. او تنها فرد کاملا بی گناهی 
بود که تا به داستان عبدالرحمان رفتار شود. به همین خاطر 
است که پس از اینکه برای ما رنج کشید، خدا او را به آسمان 

برد.
شاید در زندگی تان درگیری داشته باشید. شاید شما 
مانند فاطمه باشید که توسط عزیزانتان رانده شده باشید. 
شاید توسط کسی آسیب دیده باشید یا آبروی شما بطور 
ناعادلانه خدشه دار شده باشد. شاید مانند عبدالرحمان 

گناهکار باشید و از انتقام، هراس داشته باشید.
عیسی مسیح می تواند به شما کمک کند. به سادگی 

می توانید یک دعای کوتاه مانند این بکنید:

جبران  را  خود  گناهان  توانم  نمی  هرگز  من  خداوندا، 

کنم. ولی می دانم که عیسی مسیح را بعنوان بخشش 
او  که  نیکوئی  کار  بخاطر  لطفا  فرستادی.  ما  برای  خود 
برای تمامی بشریت انجام داد مرا ببخش. به من کمک 
کن تا راه عیسی مسیح را بفهمم تا بتوانم بخشش تو را 

در زندگی تجربه نمایم. آمین.

اگر می خواهید تا نسخه ای از انجیل را داشته باشید 
لطفا با ما از طریق اطلاعات که در پشت این برگه قید شده 

مکاتبه کنید.

در آرزوی بخشش
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برای شفاعت حرام است، ولی ایده 
شفاعت بخودی خود صحیح است. ولی 

شفاعتِ کدام شخص برای خدا قابل 
قبول است؟ او بایستی کسی باشد که، 

زنده )بخاطر اینکه مرده .	
نمی تواند به نیابت از ما حرف 

بزند(. 

و بی گناه باشد )بخاطر .	
اینکه کسی که توسط قانون 

محکوم شده باشد نمی تواند 
از دیگران دفاع کند(.

چه کسی می تواند این ویژگی 
ها را داشته باشد؟ هیچ کس به غیر 

از عیسی مسیح عزیز، او که در آسمان 

زنده است و کاملا پاک می باشد. 

به این بیندیشید که آیا کسی 
دیگری می تواند ادعای معصومیت 

و بی گناهی داشته باشد؟ آدم میوه 
ممنوعه را خورد؛ نوح مست شراب 

شد؛ ابراهیم دروغ گفت؛ موسی مردی 
را کشت؛ داود همسر مرد دیگری را 

از او گرفت. شما حتی یک نبی را پیدا 
نخواهید کرد که اشتباه کوچکی نکرده 

باشد یا اینکه هرگز طلب بخشش نکرده 
باشد.

بدون واهمه در 
روز داوری
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Safety from 
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Scan the QR code
to learn more.
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عیسی  دهنده،  تعمید  یحیی  که  شده  نوشته  اینطور 
بانگ  الهام خدا  را در میان جمعیت دید و تحت  مسیح 
جهان  از  گناه  که  خدا  برۀ  است  »این  گفت،  آورده  بر 
فصل ۱ آیه ۲۹(. عیسی مسیح  برمی گیرد« )انجیل یوحنا
مانند گوسفندی است که راه آشتی را برای عبدالرحمان 

هموار کرد. 
عدالت  این  شویم،  مجازات  اشتباهاتمان  بخاطر  اگر 
است. ولی عیسی مسیح که کاملا بی گناه بود، داوطلب 
شد تا مسئولیت اشتباهات ما را بپذیرد. هیچ کس او را 
مجبور نکرد. او از روی اختیار مرگ را برای خود پذیرفت 
بی  کاملا  فرد  تنها  او  مطالبه عدالت شود.  پاسخگوی  تا 
گناهی بود که تا به حال زیسته است و با این وجود اجازه 
داد با او مانند گوسفندِ داستان عبدالرحمان رفتار شود. 
به همین خاطر است که پس از اینکه برای ما رنج کشید، 

خدا او را به آسمان برد. 
شاید در زندگی تان درگیری داشته باشید. شاید شما 
مانند فاطمه باشید که توسط عزیزانتان رانده شده باشید. 
شاید توسط کسی آسیب دیده باشید یا آبروی شما بطور 
ناعادلانه خدشه دار شده باشد. شاید مانند عبدالرحمان 

گناهکار باشید و از انتقام، هراس داشته باشید.
عیسی مسیح می تواند به شما کمک کند. به سادگی 

می توانید یک دعای کوتاه مانند این بکنید:

جبران  را  خود  گناهان  توانم  نمی  هرگز  من  خداوندا، 
کنم. ولی می دانم که عیسی مسیح را بعنوان بخشش 
او  که  نیکوئی  کار  بخاطر  لطفا  فرستادی.  ما  برای  خود 
برای تمامی بشریت انجام داد مرا ببخش. به من کمک 
کن تا راه عیسی مسیح را بفهمم تا بتوانم بخشش تو را 

در زندگی تجربه نمایم. آمین.

اگر می خواهید تا نسخه ای از انجیل را داشته باشید 
لطفا با ما از طریق اطلاعات که در پشت این برگه قید شده 

مکاتبه کنید.

© کتاب مقدس نو آیات از ترجمه هزاره
۲۰۱۴، انتشارات ایلام اقتباس گردیده است، 

این انتشارات محفوظ  برای تمامی حق چاپ
می باشد.

در آرزوی بخشش
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کیوآر کد را اسکن 
کنید تا بیشتر بیاموزید.

بیشتر بخوانید
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کیوآر کد را اسکن 
کنید تا بیشتر بیاموزید.

بیشتر بخوانید



فاطمه برای عید قربان تنها بود و احساس تنهایی او فراتر 
تنهایی خودش  این  بود. علت و عامل  از آستانه تحملش 

بود، اینطور نبود؟ 
با  ازدواج  بخاطر  پدرش  با  که چطور  آورد  یاد  به  فاطمه 
پدرش  عاشق!  و  بود  جوان  بود.  کرده  بحث  و  جر  احمد 
بخاطر  وقتی  بدهد؟  او  به  رد  جواب  توانست  می  چگونه 
ازدواج با احمد از خانه فرار کرد، پدرش گفت که دیگر هرگز 

نمی تواند برگردد.
فکر می کرد بخاطر عشقش به احمد می تواند شرمساری 
از این فرار را تحمل کند. ولی طولی نکشید که اقرار کند که 
حق با پدرش بوده است. احمد آن مردی نبود که خیال می 
کرد عاشقش شده است. و او را به خاطر زنی دیگر رها کرد.

بیاموزیم؟  را  بخشش خدا  توانیم  می  کجا  نظر شما  به 
مسیح،  عیسی  که  اید  شنیده  احتمالاً  استو  ساده  بسیار 
یخشش خدا خوانده شده است. بدین معنی که او بخشش 
را کاملاً حبیب چاقو را روی گردن عبدالرحمان گذاشت. 
بزرگان مجسم می کند. راه او — آموزه هایش در انجیل — 

راه بخشش و آشتی است.

بخشنده و مهربان
همگی  بینیم  می  باشیم،  روراست  خودمان  با  اگر 

خطاکاریم و ندای حکمت را نادیده گرفته ایم. ما دیگران را 
رنجانیده ایم و دیگران ما را رنجانده اند. جامعه اطراف ما 
پر است از افرادی که دچار خطا می شوند. و چقدر بخشش 

دیگران و خودمان سخت است!

آیا برای اشتباهات ما بخششی وجود دارد؟
به این موضوع بیندیشید که چند بار این عبارت ساده «بسم الله 
الرحمن الرحیم» یعنی «بنام خداوند بخشنده مهربان» را تکرار کرده 

اید. چه چیز بخشش، اینچنان خاص است؟
شاید به این دلیل است که اجتماع ما — و دلها خود ما — 

بخشش را اینچنین زیاد می طلبد.

بخشش: مسیری بهتر
چند سال پیش مردی بنام عبدالرحمان با همسایه خود کریم 
دعوا کرد و او را کشت. زندگی در این روستای کوچک مصری 
برای هر دو خانواده به بن بست رسید. خانواده کریم در پی انتقام 
بودند، در حالی که خانواده عبدالرحمان با ترس و وحشت تلاش 
می کردند تا از او محافظت کنند. عبدالرحمان نمی خواست تا 
گردونه انتقام ادامه یابد. او از بزرگان روستا مشورت خواست و آنها 

مراسم کَفَن را توصیه کردند.
عبدالرحمان کفن سفید خود را آورد و رویش یک چاقو قرار 

داد. او رفت تا خانواده کریم را در بازار ملاقات کند در حالی 
که تمامی روستا نظاره گر بودند. عبدالرحمان در مقابل حبیب، 
برادر قربانی زانو زد و کفن و چاقو را پیشکش کرد. او خواستار 

بخشش و آشتی شد.

بزرگان  را روی گردن عبدالرحمان گذاشت.  حبیب چاقو 
روستا گوسفندی آوردند و حبیب می بایست تصمیم می گرفت: 
بخشش یا انتقام؟ در حالی که چاقو را روی گردن عبدالرحمان 
گذاشته بود، کردار او چنین تداعی می کرد: «ترا هم اکنون در 
اختیار خود دارم. همه نظاره گر هستند و می دانند که من حق 
دارم و می توانم ترا بکشم. ولی بخشش و آشتی را انتخاب می 

کنم. به خونخواهی خاتمه می بخشم.»
او چاقو را از روی گردن عبدالرحمان برداشت و در عوض، 
گوسفند را قربانی کرد. وقتی که تبِ درد و خشم و عدالت توسط 
حیوان قربانی جذب شد و فروکش کرد، حبیب، عبدالرحمان را 
در آغوش گرفت. و صلح و آشتی در بین دو خانواده برقرار شد. 

وقتی انسانها می توانند راهی را برای ترکیب عدالت و رحمت 
بیابند، مسلماً خدا هم می تواند همان کار را انجام دهد!

عیسی مسیح: بخشش از سوی خدا
بیاموزیم؟  را  توانیم بخشش خدا  به نظر شما کجا می 
مسیح،  عیسی  که  اید  شنیده  احتمالاً  استو  ساده  بسیار 
او  که  معنی  بدین  است.  شده  خوانده  خدا  یخشش 
را روی گردن عبدالرحمان  را کاملاً حبیب چاقو  بخشش 
گذاشت. بزرگان مجسم می کند. راه او — آموزه هایش 

در انجیل — راه بخشش و آشتی است.
عیسی مسیح می تواند چنین نقش شگفت انگیزی را 
ایفا کند زیرا او تنها فرد بی گناهی است که توسط خدا 
آور مقدسی بخاطر  پیام  و  نبی  فرستاده شده است. هر 
اشتباهات خود به بخشش و آمرزش نیاز داشت، ولی در 
خصوص عیسی مسیح اینطور نیست. او در عوض اینکه 
به آسمان برده شد زیرا  منتظر روز داوری بماند مستقیماً 

هرگز خطایی مرتکب نشد — حتی یک اشتباه کوچک.
به همین دلیل او بخشش خدا نامیده شد. او نمونه ای 
از رحمت ناب را به ما داد و نحوه دریافت بخشش خدا 

را به ما آموخت.

عیسی مسیح چگونه می تواند به من کمک کند؟
عیسی  دهنده،  تعمید  یحیی  که  شده  نوشته  اینطور 
مسیح را در میان جمعیت دید و تحت الهام خدا بانگ 

با  شما دعوت شده اید تا شهروندِ ملکوتِ 
شکوهِ خدا باشید!


